
NOTULEN VAN DE BUITENGEWONE ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS  
op maandag 25 november 1968 
 
Aanwezig: 54 stemgerechtigde leden 
 

1. OPENING 
Om 21.15 uur opent voorzitter Huug Houkes de vergadering. 
 
 

2. EIGEN BEHEER TERREINEN 
Voorzitter Huug Houkes somt enkele argumenten op, die geleid hebben tot het besluit van het 
bestuur om aan de leden toestemming te vragen het complex in eigen beheer te nemen.  
Als eerste verwijst hij naar de Sportnota van de gemeente, waarin een gewijzigde kostennota is 
opgenomen voor de verhuur van gemeentelijke velden. Deze laat een verhoging zien van f. 1.000,- 
per veld per jaar, ingaande 1 januari 1972, zodat op die datum het totale huurbedrag f. 6.600,- per jaar 
zal zijn. 
Bij het aangaan van een contract op jaarbasis (eigen beheer) gaat dit worden per jaar f. 8.600,-, te 
vermeerderen met 10% verplichte afdracht van netto inkomsten, zijnde f. 1.200,-. Overigens worden er 
besprekingen gevoerd om deze “10%-regeling” niet in te voeren. Daarbij komt nog een verhoging van 
de huur van de kleedlokalen met ca f. 300,-. 
De voordelen van het jaarhuur-contract zijn: 

• Er heerst bij de gemeente een streven om voor vrije-tijdsbesteding van de jeugd de velden 
beschikbaar te stellen. Dit houdt in dat als er een groep jongens zich bij de terreinmeester zou 
melden met de wens om van de velden gebruik te maken, hij dit zonder meer zou moeten 
toestaan, evenals het gebruik van de kleedlokalen. Dit alles zonder toezicht, zodat de 
gevolgen zich laten raden. 

• Opzet van de gemeente is om de controle bij de toegangshekken op te heffen en er een vrije 
wandelweg van te maken, zodat “Jan en Alleman” dus vrij kan binnenstappen. De enige 
manier om dit op te vangen is dan ook baas in eigen huis te blijven met een eigen toegang tot 
de velden. 

• De reeds heersende terreinnood en de zogeheten zomeravondvompetitie. 
Plannen van wethouder Dankelman zijn o.a. om in het Zuiderpark een topsportcentrum te stichten, 
wat tot gevolg zal hebben, dat diverse aldaar spelende verenigingen het veld zullen moeten ruimen, 
evenals op Ockenburgh, waar door verkaveling ook enkele verenigingen zonder veld komen te zitten. 
Het gevolg van dit alles zal zijn, dat de bestaande verenigingen met een behoorlijke akkommodatie op 
basis van een uurhuurcontract, zonder meer inwoning toegewezen zullen krijgen. De voorbeelden zijn 
er reeds, met name bij BMT en Spoorwijk. Dit alles geldt eveneens voor de zomeravondkompetitie. 
De voorzitter is van mening, dat de bovengenoemde feiten van een dusdanige strekking zijn, dat hij 
hoopt straks het fiat van de leden te mogen ontvangen om de velden in eigen beheer te nemen. 
Dit zal natuurlijk ook diverse lasten met zich brengen en zullen diverse voorzieningen getroffen 
moeten worden. Zo zal er gezorgd moeten worden voor een eigen ingang met kontroleur. 
Besprekingen hierover zullen nog met de gemeente gevoerd worden.  
Wat de toegangsprijs betreft, deze is volgens het bestuur, na informaties bij diverse andere 
verenigingen, vast te stellen op f. 1,- (volwassenen), f. 0,50 kinderen voor de zondag en op zaterdag f. 
0,50 voor volwassenen. De geschatte inkomsten hiervan bedragen ca f. 2.000,-. Dit houdt natuurlijk 
nauw verband met de prestaties van de hogere elftallen en wat dat betreft is het thans een gunstig 
jaar. 
Een toename van het aantal donaties wordt verwacht. De indruk bestaat, dat een groot aantal 
personen, die nu regelmatig onze wedstrijden bezoeken, noch lid, noch donateur zijn. Deze zullen nu 
zeker wel donateur(-trice) willen worden, daar zij anders iedere week toegang moeten betalen. 
Hiervan wordt een opbrengst verwacht van ca f. 500,-. Wel zal gezocht moeten worden naar een 
geschikt persoon als kontroleur, die op de zaterdagen en zondagen aanwezig moet zijn van ca 11.30 
tot ca 15.00 uur, waarvoor een bedrag zal moeten worden uitgetrokken van ca f. 15,- per week. 
Toename contributie: Daar de vaste lasten zullen stijgen, zullen ook de vast inkomsten omhoog 
moeten. In de gemeentelijke Sportnota wordt gesteld, dat als een vereniging en lening wil aangaan, 
geëist kan worden, dat de kontributie op een behoorlijk niveau ligt. Gesproken wordt hierbij over ca f 
70,- per lid per jaar, zodat er zeer zeker een kontributieverhoging zal volgen. 
Naast dit alles bestaat er volgens het bestuur de mogelijkheid om over te gaan tot het verhuren van de 
velden, waarbij gedacht wordt aan de zomeravonden en aan bedrijven of organisaties, die toernooien 
willen organiseren. Dit alles zal echter nog grondig bekeken moeten worden. 



Na deze zeer gedegen uiteenzetting van de voor- en nadelen, geeft de voorzitter de vergadering 
gelegenheid tot het stellen van vragen. 
Carel van der Laan vraagt hoe het zit met de fietsenstalling. 
Antw: Hiervoor is nog geen oplossing. Wel zijn afgelopen weken de hekken reeds gesloten, daar het 
rond de kleedlokalen een vergaarbak werd van fietsen en brommers. 
Piet Juffermans: Voor wie zijn de kosten van onderhoud terreinen? 
Antw: Blijft voor de gemeente. 
Joop Willems: Zoals de situatie thans is, kan men dus niet duidelijk maken of de bezoeker voor LENS 
komt, of voor een van de buurverenigingen. 
Antw: Het ligt in de bedoeling dat wij een eigen ingang krijgen. Hoe, is echter nog niet bekend. 
Joop Willems stelt voor om de hekken naar achteren te verplaatsen, maar dit levert weerd de 
moeilijkheid op dat het ene gedeelte bij de gemeente onder Spoprtzaken valt en een ander gedeelte 
weer onder de Plantsoenendienst. 
Wim Hansen: Wie beslist over de afkeuring van de velden? 
Antw: Blijft in handen van de terreinmeester van de gemeente. 
Jos Jager: Wordt de f. 2.000,- onderhoud gevraagd bij zowel eigen beheer als bij uurhuur? 
Antw: Ja. 
Ap Loykens: Is er bij deze bedragen rekening gehouden met de btw? 
Antw: Helaas geen definitief antwoord, maar dit zal dan zowel bij jaar- als bij uurhuur gelden. 
Ap Loykens: Ligt het in de bedoeling om ook vroeger te gaan spelen? 
Antw: Is nog niet over gesproken, maar het mag wel. 
Frans Flumans: Is het ook mogelijk om een 10-jarencontract te kroijgen? 
Antw: Misschien wel voor enkele jaren, maar dit moet nog bekeken worden. 
Ap Loykens: Waarom is er op de vorige ledenvergadering geen kontributieverhoging voorgesteld? 
Antw: Toen was deze ontwikkeling nog niet bekend. 
Cees Veldink: Hoeveel bedraag thet percentage voor de bond van de entreegelden? 
Antw: 1,6%. 
Piet Meershoek: Hoe staat het met de verharding van de paden rond de velden? 
Antw: Voorlopige toezegging alleen voor de tussen strook tussen de velden 1 en 2. 
Gerard van den Steen: Hoeveel gaat de kontributie bedragen? 
Antw: Geadacht wordt als volgt: senioren f. 60,-, niet-spelende leden f. 25,-, junioren f. 36,- en pupillen 
f. 30,-. 
Na deze rondvraag verzoekt de voorzitter eventuele TEGENstemmers om op te staan.  
Niemand staat op, derhalve allen VOOR. 
Voorzitter blij. 
Vergadering applaus. 
 

3. UITBREIDING KLUBGEBOUW 
Na een kort pauze komt dit punt aan de orde. 
Ook nu weer eerst en toelichting van onze voorzitter. 
Reeds jaren zijn er plannen om enkele verbeteringen aan te brengen, o.a. de toiletten, 
garderoberuimte en keuken. Het ligt in de bedoeling over te gaan tot de bouw van twee toilketten plus 
wastafel(s) voor de dames en 1 toilet en 1 urinoir plus wastafel voor de heren, een behoorlijke 
garderobe en een keuken. De tekening van deze veranderingen heeft reeds enkele weken op het 
publikatiebord gehangen, zodat een ieder geacht kan worden hiervan voldoende op de hoogte te zijn. 
De voorzitter brengt dank aan de heren Cor Peeters en Van Veen sr en jr, die de veranderingen en 
tekening ontworpen hebben.  
De kosten worden geschat op f. 30.000,-, welk bedrag zeer beslist niet overschreden zal worden. 
Wat de fianciën betreft, wordt buiten de eigen middelen gerekend op een bijdrage van 25% van de 
gemeente, 10% van de NSF en 10% van de provincie. Wij verkeren in de gelukkige omstandigheid, 
dat dankzij het goede beheer van voorgaande besturen, wij over voldoende eigen middelen kunnen 
beschikken om de rest zelf te financieren. 
Hierna gelegenheid tot vragen. 
Nico Hoefnagel vraagt zich af, hoe het zit met de subsidie, want er wordt toch als eis gesteld, dat de 
kontributie dan ca f. 70,- bedraagt? 
Antw: Vandaar ook de plannen om kontributieverhoging door te voeren en voor senioren te brengen 
op f. 70,-. 
Piet Meershoek vraagt voor hoe lang een gemeentelening geldt? 
Antw: 10 jaar. 



Aad Bogisch stelt voor de bestaande toiletten een beter aanzien te geven en dit te koppelen aan de 
nieuwbouw. 
Antw: Is alles voor te zeggen, maar dat valt buiten de begroting en zal dus door eigen mensen moeten 
gebeuren. 
Aad Bogisch: Hoe verwacht het bestuur de terugkomst van eigen middelen, die in de bouw gestoken 
worden? 
Antw: Hoop is gevestigd op entree en hogere ontvangsten in klubgebouw zelf. 
Ap Loykens vraagt of er bij aannemer nog een korting te bedingen is en of bij deze begroting 
rekening is gehouden met de btw. 
Antw: Wat korting betreft is van alle kanten bekeken en wat btw betreft is het antwoord: ja. 
Joop Willems vraagt of tekeningen reeds besproken en goedgekeurd zijn, want hij heeft toch wel 
bezwaren tegen de indeling en zag bar liever geplaatst aan lange zijde en ook de ingang vindt hij niet 
ideaal. 
Antw: Met de ideeën van de heer Willems zit de kans erin, dat klubgebouw een heel ander aanzien zal 
krijgen, wat op bezwaren van de gemeente kan stuiten en inwendig het idee zal geven van een 
pijpenla. Dit alles neemt niet weg, dat er met bestuur en “bouwheer” altijd van gedachten gewisseld 
kan worden over eventuele suggesties, wat de bouw betreft, maar ook hier zal wel blijven gelden 
“smaken verschillen’. 
Jacques van der Knaap: Het moet mogelijk zijn om met enkele mensen uit de vereniging een bedrag 
van ca f. 5.000,- te besparen door zelf enkele karweitje sop te knappen. 
Antw: Gezien de ervaringen in de afgelopen jaren over zelfwerkzaamheid van de leden, heeft het 
bestuur gemeend hierop geen beroep meer te doen, denk maar eens aan de oproep voor het verven 
van paaltjes rond de velden. Bovendien zou dit een versnippering geven van werkzaamheden, wat 
weer vertraging met zich meebrengt. Eveneens zou deze zelfwerkzaamheid tot vertraging van 
subsidie leiden. 
Harry van der Steen deel mede, dat alleen bij nieuwbouw subsidie wordt verleend.  
Enige heren uit de vergadering zijn het niet eens met het bestuur over de zelfwerkzaamheid, o.a. de 
heren Jacques van der Knaap, Hans Zoet en Fabian van Beheemen. Volgens deze laatste heeft hij 
bij een zoëven gehouden rondvraag reeds 10 man bereid gevonden zich bij de bouw in te zetten. 
De voorzitter waardeert dit enthousiasme, maar durft het toch niet aan, maar wil gaarne gebruik 
maken bij het verrichten van diverse andere klusjes. 
Fabian van Boheemen voelt echter meer voor nieuwbouw. 
Jacques van der Knaap vraagt of er een commissie te vormen is, die dit zal bekijken. 
De voorzitter antwoordt, dat een bespreking met ontwerper kan volgen als er minsten 15 mensen 
bereid gevonden worden. 
Enige heren zijn echter tegen deze zelfwerkzaamheid, o.a. de heren Henk de Groot en Frans 
Flumans. Bezwaren hunnerzijds zijn: langere duur bouw, daar enthousiasme van leden op den duur 
zal verflauwen, bovendien gebruik van verkeerde materialen door onwetendheid. 
Henk de Groot maakt tevens nog bezwaar tegen voorstel van Joop Willems voor bar en lange zijde. 
Joop Willems blijft echter bij zijn voorkeur voor lange zijde. 
Jan Roodbol vraagt of de subsidies tezelfdertijd worden aangevraagd, gezien de lange tijd van 
antwoord en of er vertrouwen genoeg is om te beginnen. 
Antw: In beide gevallen: ja. 
Ton van Luxemburg vraagt naar de mogelijkheid van reclame rond het veld. 
Antw: Op 12 december 1968 is er een bespreking met de Afdeling Sportzaken van de gemeente over 
reclame, verlichting pad en ballenvangers. 
Hierna wordt het voorstel over de nieuwbouw dor het bestuur aan de orde gesteld, met de bemerking, 
dat er terdege rekening zal worden gehouden met de uit deze vergadering naar voren gekomen 
suggesties en worden de TEGENstemmers verzocht zich van hun zetel te verheffen. 
Niemand verheft zich. Dus allen VOOR en voorstel aangenomen. 
De voorzitter dankt de vergadering en doet de belofte, dat alles een spoedige afhandeling zal 
hebben, als tenminste de overheidsinstellingen hieraan ook zullen medewerken ! 
 
Ton van Luxemburg, notulist. 


